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Styrelsen
● Ordförande Johan Ekberg
● Vice ordförande Jennie Sandberg
● Kassör Minna Nilivaara
● Sekreterare Emma Edvardsson
● Ledamot Linda Segerström
● Ledamot Sara Jonsson
● Ledamot Robert Salomonsson

Styrelsen träffades cirka en gång 1,5 månad under året för styrelsemöten, endera
i klubbstugan på Lundavallen eller i kafeterian i Fageråshallen.

Från styrelsen deltog Robert Salomonsson i den visionsgrupp i Fagerås som
fördelade pengarna som kommunen givit bygden.
Sara Jonsson deltog som Fagerås BK:s representant på möten inför
Gospelfestivalen.
Jennie Sandberg deltog som FBK-representant på planeringsmöten med
kommunen gällande halltider samt på möten med Värmlands Innebandyförbund
Johan Ekberg deltog som FBK-representant på tävlingsmöte samt årsmöte med
Värmlands Innebandyförbund (VIBF).
Dessutom deltog Johan, Linda Segerström och Emma Edvardsson på en
visionsdag som VIBF och Sisu Värmland höll i maj 2023.

Antal medlemmar
Under året hade föreningen 164 betalande medlemmar, en ökning med cirka 50
procent mot året innan.



Ordförande har ordet
En förening att trivas i - både barn
och vuxna.
En förening att utvecklas i, en
förening att drömma i.

“Jag ska bli bäst i världen” är en inte
ovanlig sägning bland små knattar - i
fotboll som i innebandy.

Ytterst få blir det. För de allra flesta stannar det vid en dröm, för de allra flesta
stannar det vid något som är fantastiskt kul att göra med kompisarna.
Där man lär sig samarbete, där man lär sig vad laganda är - där man tar steg som
fotbolls- eller innebandyspelare.
Men tänk att man kan komma från lilla Fagerås och bli bäst i världen, som Stina
Johansson själv sa det när hon vann JVM-guld!

Det citatet sitter nu, tillsammans med den signerade VM-finaltröja som Stina
skänkte till sin moderklubb, inramat i entrén till Fageråshallen.
Som en påminnelse om att allt är möjligt i vår svartgula gemenskap.

Våren 2023 välkomnade vi två nya årskullar in i den gemenskapen då Bollkul
för tjejer och killar födda 2018-2019 startade.
Innan start samlade vi alla ledare för en utbildningskväll om Fagerås BK, hur
det är att vara ledare i vår klubb och vilka förväntningar vi har på dem samtidigt
som de fick tips från ledarna i 16-17-grupperna som precis gjort den resan
Intresset för den nya Bollkulsgruppen har varit enormt och glädjande nog har vi
även fått se flera av de andra lagen öka i antal.

Men engagemanget som finns i och runt klubben syntes nog nästan mest under
våren och sommaren på Lundavallen. Renoveringen som 2022 startat med nya
golv fortsatte nu med målande av väggar och tak, med nya lister och foder.
Tack vare pengarna från visionsgruppen har vi även haft råd att köpa nya bord
och stolar, byta ut belysning såväl in- som utvändigt samt planera för byte av
nästan alla ytterdörrar samtidigt som vi själv investerat i toaletter och soffgrupp.

Fagerås BK är en förening som många trivs i – och därför är det extra kul att vi
nu har en egen föreningslokal som man även den trivs i och vill vara i!

Under året har flera lag haft allt från filmkvällar till övernattningar med
VM-fotbollstittande till frukosten. Alldeles underbart!

/ Johan Ekberg, ordförande



Ekonomisk berättelse 2023
2023 har varit ett stabilt år ekonomiskt för föreningen. Vi har precis som förra
året ansökt om flera bidrag som vi fått beviljade (totalt lite drygt 232 000kr) och
det som utmärker sig mest är kommunens satsning ”Medborgarbidraget” där
bygden fått dela på en miljon kronor. Fagerås BK har totalt fått 105 000 kr som
dels använts till inköp av nya bord och stolar i klubbstugan på Lundavallen och
ny belysning både inne och ute på Lundavallen och dels ska användas för byte
av dörrar i klubbstugan under 2024.

Vi hade totalt 164 betalande medlemmar och fick in ca 55 000 kr på medlems-
och spelaravgifter under 2023. (54 000 kr, år 2022)

Totala omsättningen för 2023 var 694 253 kr som är lite högre än 2022 (662 000
kr).

Överskottet för 2023 blev 134824 kr (76 542 kr, 2022), varav nästan 30 000 kr
består av bidraget från kommunen som ska användas till de nya dörrarna.

Vid årsskiftet fanns ca 132 000 kr på sparkontot och ungefär 164 000 kr på de
andra kontona (Kontantkassa + företagskonto).
I lagkassorna fanns det vid slutet av året totalt 35 361 kr.

/Minna Nilivaara, kassör

Verksamheten - lag för lag
Herrlaget - fotboll och innebandy
• Fortsatte att precis som året innan spela i sjumannaserien “7 mot 7 södra
herrar” där matcherna avgörs i form av poolspel där ett poolspel i maj spelade i
Fagerås på
Lundavallen.
Laget slutade till sist
på en andraplats i
serien med 5 vinster
på 11 matcher och
32–37 i målskillnad.

Laget har tränat en
gång i veckan, vissa
gånger med bra



uppslutning och andra med sämre. Någon uttalad tränare finns inte utan gruppen
hjälps åt att ta ansvar gemensamt för matcher och träningar.

Under hösten 2023 startades även en träningsgrupp i innebandy upp. Först en
dag per vecka, därefter började man träna två dagar per vecka.
Motionsgruppen har växt och många träningar har över 20 spelare varit på plats
och rört på sig i Fageråshallen.

F11/12 - innebandy och fotboll
• Ledare, fotboll: Andreas Lundberg, Johan Elfstrand, Helen Gillgren, Anders
Ekberg (admin)
Innebandy:Malin Ekberg, Karl Edvardsson, Helen Gillgren, Linnea Lundberg
och Maja Segerström Lennartsson.
Fotboll: “Vi var 15 spelare med bra närvaro under säsongen. Laget tog många
steg framåt och började jobba mer och mer tillsammans. Vi har rullat på tre/fyra
målvakter som växlat med målvaktsträning och som utespelare. Laget har ett
bra intresse för
fotboll och
gjort många
väldigt bra
insatser. Den
gångna
säsongen var
den sista med 7
mot 7. Truppen
känns
livskraftig och
bör kunna
hålla genom 9
mot 9 också.
Vi spelade Svennis Cup i Torsby för andra året i rad. Cupen var en succé på alla
plan. Det är lika roligt att se laget umgås i grupp utanför plan som att hoppa i en
ring av glädje efter ett bra resultat”
Innebandy:  Innebandyåret för F11/12 har innehållit många matcher, träningar
och cuper.
Våren 2023 tränades laget av Andreas Lundberg, Moa Hilmersson, Maja
Segerström Lennartsson, Simcha Beels, Helen Gillgren. Laget spelade i blå



serie 2 med 4 utespelare på plan. Säsongen avslutades med en rolig cup i Mora,
Buster cup. Laget spelade mycket fin innebandy och cupen gav mersmak inför
hösten.
På hösten 2023 började laget att spela med 5 utespelare på fullstor plan. Det var
tjejerna redo för. De är nu 17 tjejer där merparten är födda 2011 och med några
födda 2012. Det är en enorm utveckling på laget och det är god stämning i
gruppen. Laget har verkligen kul tillsammans. Varje vecka har laget teoripass
vilket har ökat lagets spelförståelse”. / Malin Ekberg och Andreas Lundberg

P13-15
• Ledare: Jonas Axelsson, Johan Ekberg, Maria Engström, Adam Svärd, Linda
Thurfors, Linnéa Thenman, Catarina Thenman (admin) och Victoria Thurfors
(målvaktstränare, innebandy).
“Efter att i
början av året
växt rejält med
pojkar födda
2013 valde vi
att anmäla oss
till dubbla serier
i fotbollen: Dels
sju mot sju i
2013-årskullen,
dels fem mot
fem i 2014.
Liknande blev
upplägget i innebandy: Ett fyra vs fyra-lag i Blå Nivå Klass 3 samt först ett och
därefter till och med två lag på Grön Nivå Fortsättning.
Glädjande nog har laget växt under året, både bland spelare och ledare vilket har
varit direkt nödvändigt för att på ett vettigt sätt kunna bedriva träningar för en
grupp grabbar som är träningsvilliga, motiverade och drivna.
Nytt för 2023 var att vi ökade från en till två träningar i veckan. Truppen har
bestått av nästan 30 spelare både i fotboll och innebandy, men en normal träning
har det varit cirka 20 barn på plats.
Förutom seriespel i både fotboll och innebandy var laget under sommaren även
på Åsebro Glasscup i Dalsland”. / Johan Ekberg



F13-15
• Ledare: Karl Edvardsson, Niclas Alvebratt, Erik Fröjd, Mia Ekberg & Tim
Creutzer (admin).
Fotboll: “Vi hade ett genomsnitt på ungefär 15 tjejer, merparten födda 14 & 15
samt några enstaka födda 2013. Vi hade träningar en gång i veckan och var
också anmälda i poolspel där vi spelade på 5 mot 5.
Vi hittade också på mycket annat roligt tillsammans, till exempel var vi iväg och
badade och lekte lekar. Vid ett tillfälle övernattade vi i klubbstugan och tittade
på fotboll tillsammans. Vi var två tränare som körde tillsammans och nästan 20
tjejer anmälda”.
Innebandy: “Till innebandysäsongen har några fler tjejer anslutit, men
samtidigt har några
ramlat bort.
Det har främst varit
tjejer födda 14 &
15, med ett
undantag för 2
tjejer födda 13 som
fortsatt.
Vi har fortsatt träna
en gång i veckan
med undantaget att
de äldre tjejerna
fått chansen att
träna med de äldre tjejerna på slutet av säsongen.
Vi har spelat i Grön fortsättning denna säsong och kommer nästa säsong kliva
upp på blå.
Vi har under innebandyn fått tillökning på tränarfronten och har vid vissa
tillfällen kunnat dela upp oss lite mer. Jag har därför tagit ett större
administrativt ansvar denna säsong också.
Fortsatt har det varit en trupp bortåt 20 tjejer, men ungefär 15 per träning. Vi har
haft lite roliga happenings i mitten på säsongen för tjejerna, med mycket lekar.
Under sportlovet hade vi en gemensam träning med F11/12 vilket också var
väldigt uppskattat.
Vi kommer säkerligen hitta på något extra roligt i slutet på säsongen, plus då
Klubbcupen”. / Karl Edvardsson



P 16-17
• Ledare: Camilla
Andersson, Alberth
Bäckryd, Julia
Flacking, Main
Vainiokangas.
“P16/17 var blandat
med tjejer under
fotbollssäsongen -23.
Det var då majoritet av
pojkar på matchspel.
Laget mötte 2015-lag
och gjorde en superinsats.
Inför innebandysäsongen blev pojkarna ett eget lag, efter att ha blandats med
tjejerna. Det har varit ett tapp på pojkar i laget och vi är idag 15 pojkar inskrivna
i laget. Vi tränar 1 gång i veckan och spelar poolspel i Grön nivå- nybörjare”
/ Camilla Andersson

F 16-17
• Ledare: Viktoria Bengtsson och Sara Olsson.
Fotboll: “P17/16 F17/16 Var mixat tjejer och killar. Flera av barnen har
verkligen utvecklats mycket. Barnen som kanske varit lite försiktiga av sig tar
för sig mer och
har blivit ett år
äldre vilket syns
på deras
utveckling. De
hittar ett
passningsspel
mellan varandra
som är grymt kul
att se som
ledare/tränare.
Många har övat på
sitt skott”.
Innebandy:
“WOW vilken



säsong vi haft. Här har också utvecklingen verkligen visat sig bland våra tjejer.
Alla – verkligen alla – tar för sig. Är inte rädda för att gå in i en duell med
motståndaren under match. Återigen passningsspelet: Tjejerna lyfter blicken och
verkligen tittar efter sina lagkamrater på planen för att i alla fall försöka passa.
Sista poolspelet, där vi främst mött spelare födda 2015, vi hade hemma i
Fagerås resulterade detta i att vi faktiskt lyckades gör mål vid fler tillfällen. Som
ledare/tränare blir man lycklig av se allt detta. Sen barnens glädje: Den är
ovärderlig.
Som mest har vi cirka 15 barn som tränar. 13 av dessa är med på matcherna. Vi
som tränar dessa juveler är Viktoria Bengtsson & Sara Olsson. Vi har inte
behövt ställa in en enda träning hittills. Vid ett tillfälle då vi båda tränare var
sjuka så hade vi två eldsjälar till föräldrar som tog sig an tjejerna med bravur
och genomförde träningen i vanlig ordning”. / Viktoria & Sara

Bollkul 19-20
• Ledare:Magnus Dahlén, Erik Björkdahl, Linda Ekberg, Christian Henner,
Fredrik Flygh,
Rebecka Skårsjö
Bäckryd,
Jasmine Olsson.
“Vi har ca 35
barn inskrivna
och ca 25-32
barn/träning.

Vi tränar en
dag/vecka
mellan 17-18.
Utomhus på tisdagar och inomhus på måndagar. Vi är 8 tränare men vi brukar
vara 3-4 på plats varje träning”. /Linda Ekberg

BMJ Cupen
För andra året i rad arrangerade vi i Fagerås BK BMJ Cupen - en cup som nu
växte rejält.
För efter att under premiäråret haft totalt nio lag under en dag arrangerades
cupen nu över en helg med totalt 20 lag igång under lördag och söndag.



Precis som under premiäråret vände sig cupen till barn i årskullarna precis före
ordinarie poolspelsålder, vilket nu var födda 2016 och 2017.

Övrigt gällande verksamhetsåret 2023
● Klubbcupen! Den gemensamma innebandyavslutningen där klubbens

olika lag i matchspelsålder mixas och möts i en turnering.
● En gemensam fotbollsavslutning under hösten med fotbollsutmaningar

och utlottning!
● Ett 20-tal ledare gick under innebandysäsongen 23/24 tränarutbildningen

för Grön Nivå - Steg 1.
● Under våren 2023 hade vi en ledarträff för alla fotbollsledare där Richard

Morero höll en inspirationsföreläsning.
● Under hösten 2023 hade vi ett uppstartsmöte med representanter för Kils

kommun, Fageråsskolan och PRO Frykerud för att diskutera hur
grusplanen på Lundavallen ska kunna utvecklas. En dröm finns om en
konstgräsplan med mera.

● Tagit fram och infört ledarkontrakt. Ett dokument som tydligt klargör vad
vi som förening förväntar oss av våra ledare - och vad de får av klubben

● Vi har under året haft kafeteria- samt kioskförsäljning både på
Lundavallen och i Fageråshallen. Vid matcher samt under
Gospelfestivalen.

● Haft arbetsdag på våren och arbetskväll på hösten på Lundavallen.

Fagerås 2024-03-20

………………………. ……………………..
Johan Ekberg, ordförande Jennie Sandberg, vice ordförande

……………………… …………………….
Minna Nilivaara, kassör Emma Edvardsson, sekreterare

……………………… ……………………..
Sara Jonsson, ledamot Robert Salomonsson, ledamot

……………………..
Linda Segerström, ledamot


